
    

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 11. prosince 2013 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, doc. Hubálovský, doc. Musílek, doc. Bednařík, dr. Kříž, doc. Malíř, 
doc. Tůma, prof. Milková, Ing. Kostrová, prof. Slabý, dr. Kühnová 

Hosté:  

Omluveni: prof. Bílek, dr. Musílek 

Nepřítomna:  

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy  
3) Informace z oblasti studijní  
4) Informace z referátu zahraničí  
5) Ekonomické záležitosti  
6) Různé 
 

 

Pan děkan doc. Trojovský zahájil zasedání kolegia děkana. 

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

 Bude vytvořena portrétní galerie akademických hodnostářů. Po novém roce proběhne foto-

grafování všech osobností, které zastávaly funkci rektora, děkana PdF a současných děkanů.   

 PřF byla požádána o návrh svého zástupce fakulty v redakční radě Zpravodaje. 

 Na příští akci Noc vědců, která se bude konat 26. 9. 2014, nutno promyslet způsob organizace 

na UHK a konkrétní program. 

 Od 1. ledna 2014 by měl již být skutečně spuštěn nový web UHK. 

 Proběhne diskuse k pravidlům financování významných stavebních akcí. 

 Od 4. prosince 2013 byl spuštěn zaměstnanecký program T-mobile na UHK.  

 Probíhá reforma center služeb. Centra v budovách C a B budou zachována ve stávající podo-

bě, centrum ve FIM k 1. lednu 2014 zanikne a bude nahrazeno společným centrem služeb pro 

kampus Na Soutoku, o které bude pečovat IKM za podpory PdF, FIM a PřF. 

 

K bodu 2) – Informace z referátu vědy 
Pan proděkan doc. Tůma informoval, že byla provedena kontrola plnění výstupů projektů SV 2012. 

Každý řešitel projektu SV odpovídá za vyčerpání přidělených finančních prostředků nejdéle 

do 20. 12.2013. Do 6. 1. 2014 je pak nutné předložit závěrečné zprávy za letošní rok. Žádosti o inves-

tice na příští rok byly odeslány na rektorát. Studentská grantová soutěž pro akademický rok 2014 

bude vyhlášena zkraje ledna rozhodnutím děkana. Novinkou je možnost podání víceletých projektů. 

Finance přidělené na každý rok musí být vyčerpány a nelze je převádět do dalších let.  Každý rok ře-

šení musí být vypracována průběžná zpráva. Dále informoval o uzávěrce projektů TAČR (13.12. na 

PřF), dne 29. 11. 2013 byla vyhlášena soutěž v rámci programu 7F – Finanční mechanizmy 

EHP/Norsko a výzva GAČR na Česko-Rakouské projekty - tyto informace již byly vedoucím kateder 



zaslány.  Projekt Cepin bude realizován koncem ledna. Předpokládá se konání stáže a semináře 

s prohlídkou kateder, laboratoří. Plánovaný termín 3.2.2014 od 13 na C6. 

 
K bodu 3) – Informace z oblasti studijní 
Pan děkan doc. Trojovský informoval o výsledcích podaných akreditací. Akreditace byla schválena pro 

anglické verze oboru Systematická biologie a ekologie, ostatní obory nebyly k jednání subkomisí ještě 

zařazeny.  Připomněl, že katedra matematiky musí dodat do 7.2.2014 připravenou žádost o prodlou-

žení akreditace oboru „Finanční a pojistná matematika“. 

Pan děkan informoval o proběhlé akci „Čertovské experimenty“, která měla velmi příznivý ohlas. Pro 

příští rok pro velký ohlas zařadíme akci jako dvoudenní. 

Paní Čejková podala informace o proběhlém studentském veletrhu Gaudeamus a oznámila, že druhé 

kolo Gaudeamu se bude konat koncem ledna v Praze. Dále informovala o „Dni otevřených dveří“, 

který se bude konat v pátek 10. ledna 2014. Hlavní dění se bude odehrávat na budově A. Prezentace 

všech kateder jsou zajištěny, program zašle paní Čejková vedoucím kateder po jeho sestavení. 

 

K bodu 4) – Informace z referátu zahraničí 

Pan děkan doc. Trojovský společně s panem prorektorem prof. Slabým informoval o nutnosti pro-

dloužení smluv ERASMU.  Bylo zdůrazněno, že je třeba uzavírat smlouvy systematicky a tak, aby se 

více a efektivněji využívaly. Proběhlo srovnání s VŠE a bylo zjištěno, že cca stejný počet studentů jako 

na VŠE vyjíždí i u nás. 

 

K bodu 5) – Ekonomické záležitosti 

Paní tajemnice Ing. Kostrová oznámila, že proběhl interní audit zaměřený na mzdy, porušení účelové-

ho určení podpory nebylo zjištěno. Bylo pouze doporučeno, aby byla přijata opatření k odůvodnění 

odměn, nutno blíže specifikovat a konkretizovat. V listopadových návrzích na odměny bylo již toto 

doporučení realizováno. Požadavky na investiční finance ze specifického výzkumu na rok 2014 byly 

v termínu nahlášeny na rektorát. Dále sdělila, že referentky kateder dostaly e-mail od Ing. Steklého, 

aby hlášení závad, případně různých připomínek,  prováděly výhradně přes webové rozhraní. Probíhá 

inventarizace majetku a drobného dlouhodobého majetku, také inventarizace ve skladech a drobné-

ho majetku do 500 Kč. Poznamenala, že je nutno provést důkladnou kontrolu všech vystavených 

objednávek na katedrách, stále ještě v Magionu je mnoho nevykrytých objednávek, tzn. není k nim 

zavedena faktura. Na jaře 2014 bude OVZ připravovat novou Rámcovou smlouvu na kancelářské po-

třeby (stávající končí 2. 10. 2014). Jsou–li  na katedrách požadavky na kancelářské komodity, které 

v dosavadní RS zahrnuty nejsou a zahrnuty být mohly či měly, je termín pro zaslání soupisu těchto 

požadavků do 31. 1. 2014 na adresu zakazky@uhk.cz. Dále předala informaci, že dle rektorského 

výnosu 9/2013 byli ustaveni koordinátoři, zodpovědní za sběr požadavků do zavedených DNS. U sbě-

ru požadavků pro IT, AV, SW je “centralizováno”, za celou UHK je to  pan Ing. Vít Kučera (IKM). 

Fakultním koordinátorem pro tisk, propagaci, laboratorní přístroje byl určen p. Vejvoda, který na 

fakultě zodpovídá za sběr požadavků těchto komodit. Zdůraznila požadavek oddělení veřejných zaká-

zek, aby zájemci zmíněných komodit kontaktovali výhradně tyto koordinátory.  Harmonogram sběru 

požadavků a aktuální informace jsou k dispozici na intranetu pod oddělením veřejných zakázek.  

 

 

 

mailto:zakazky@uhk.cz


K bodu 6) – Různé 

 Prof. Milková vznesla dotaz k mezifakultnímu finančnímu vyrovnání u doktorských studií. Pa-

ní tajemnice vysvětlila nový „univerzitní sazebník“ přijatý v červnu 2013. 

 
 
 
Úkoly: 

1. Zaslat návrhy osob do redakční rady Zpravodaje UHK 

Termín: do 20. prosince 2013. Kdo: vedoucí kateder Komu:  doc. Trojovskému 

  

2. Dodat na děkanát PřF připravenou žádost o prodloužení akreditace oboru „Finanční a pojist-

ná matematika“, všechny katedry dodají studijní plán (list C) a sylaby (listy D) předmětů 

v navazujících magisterských učitelských oborech v anglickém jazyce pro žádost o AJ akre-

ditace. 

 Termín: do 7. února 2014 Kdo: vedoucí katedry matematiky Komu:  dr. Musílkovi 

 

3. Předložit závěrečné zprávy SV 

Termín: do 6. ledna 2014 Kdo: vedoucí kateder Komu:  p. Vejvodovi 

 

 

 
 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová    doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan PřF 


